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Zápis č. 13 z jednání školské rady 
konané dne 5. 11. 2015 

Přítomní členové:  M. Chromková, I. Musilová, Mgr. Š. Pohanková, Ing. R. Šebek, Mgr. J. Švanda, 
Mgr. R. Vavrušová 

Omluveni:  --- 
Hosté: --- 
Jednání zahájeno: 5. 11. 2015 v 15:00 hodin 

 
Zasedání Školské rady při Základní škole Králíky, Moravská 647 (dále jen „ŠR“) svolal, v souladu s 
§ 167 odst. 7 zákona č. 561/2004 Sb. (Školský zákon), předseda ŠR Ing. R. Šebek. 
 
I) Program jednání: 

1. Schválení výroční zprávy o činnosti školy 
2. Projednání návrhu rozpočtu školy na rok 2016 
3. Projednání protokolu ČŠI o kontrole: ČŠIE – 849 / 15 - E 
4. Diskuse 

 

 Usnesení č. 01: Školská rada schvaluje Program jednání. (6 – 0 – 0) 
 
II) Jednání ŠR: 

1. Schválení výroční zprávy o činnosti školy 
Usnesení č. 02: Školská rada schvaluje výroční zprávu o činnosti školy. (6 – 0 – 0) 

 
2. Projednání návrhu rozpočtu školy na rok 2016 

Školská rada se seznámila s návrhem rozpočtu školy na rok 2016. 
 

3. Projednání protokolu ČŠI o kontrole 
Školská rada projednala protokol ČŠI o kontrole průběhu opravné zkoušky žáka. 

 
4. Diskuse 

Školská rada jednala o výši kapacity družiny. P. ředitel žádá o její navýšení z důvodu velkého 
zájmu rodičů. 
P. Švanda se tázal, zda přechody u bílé školy a na křižovatce u žluté školy hlídá policie. 
Policie přechody hlídá, ovšem podle svých časových možností (přibližně 2x – 3x týdně). 
P. Pohanková a p. Vavrušová informovaly radu, že komunikace a spolupráce mezi vedením 
školy a p. vedoucí školní jídelny je dobrá, bez problémů. 
Informace od p. Švandy – MAS Orlicko připravuje místní akční plán pro vzdělávání.  
P. Pohanková a p. Vavrušová zjistí možnosti zapojení školy do tohoto plánu. 
 

III) Závěr:  

Jednání ŠR bylo ukončeno v 16:10 hodin. 

 

Zapsala: Mgr. Radmila Vavrušová    Za ŠR: 
 
___________________________    _____________________________  
                  Ing. René Šebek, předseda ŠR 


